
RESTORAN “RADOVČE” 
USKORO U NOVOM RUHU

U SUSRET PREDSTOJEĆEM UPISU

FILOZOFSKI FAKULTET UCG

U REKONSTRUKCIJU ULOŽENO 200.000 EURA

Pokazali fleksibilnost u  
prelasku na onlajn modus

Filološki fakultet poka-
zao je fleksibilnost i brzinu 
u prelasku na onlajn mo-
dus, a organizacija predis-
pitnih aktivnosti naredni je 
izazov sa kojim se taj fakul-
tet suočava prije povratka 
u slušaonice, kazala je de-
kanka tog fakulteta Tatja-
na Jovović.

Ona je kazala da je zbog 
prirode i projekata koje je 
imao, Filološki fakultet je-
dan od crnogorskih pioni-
ra u korišćenju mogućno-
sti učenja na daljinu.

“Kako se približava vrije-
me ispita, naročit akcenat 
stavljen je na interakciju 
u realnom vremenu, pa su 
intenzivirana predavanja, 
vježbe i konsultacije preko 
video konferencija“, navela 
je Jovović.

Kako je dodala, dio profe-
sora je već obavio kolokvi-
jume preko preporučenih 

platformi za onlajn učenje, 
kao što su Moodle i Zoom.

“Na isti način studenti su 
u realnom vremenu, kori-
steći program Power Po-
int, prezentovali preuzete 
teme i izlagali seminarske 
radove, ostvarujući određe-
ni broj bodova iz sume koja 
je predviđena za vrednova-
nje ukupnog uspjeha”, rekla 
je Jovović.

Ona je kazala da su po-
jedini profesori odlučili da 
kolokvijume ostave za pe-
riod kada bude omogu-
ćen povratak na fakultet, u 
skladu sa željom studenata.

“Kako je za humanistič-
ku prirodu Filološkog fa-
kulteta važno ne samo što 
se izlaže, već i vještina sa 
kojom se nešto interpreti-
ra, svakako da je neposred-
ni kontakt profesora i stu-
denta nezamjenjiv“, sma-
tra Jovović.  R.D.

Sve informacije u vezi sa 
upisom na Pravni fakul-
tet, studijskim programom 
i drugim pitanjima zainte-
resovani kandidati mogu da 
dobiju od uprave i od svih 
službi na fakultetu, kazao je 
prodekan za nastavu tog fa-
kulteta Marko Dokić.

On je kazao da su vrata 
Pravnog fakulteta Univerzi-
teta Crne Gore uvijek otvo-
rena za sve koji pokažu inte-
resovanje da studiraju prav-
ne nauke.

“Zainteresovani za upis 
na Pravni fakultet mogu se 
upoznati sa svim specifič-
nostima studiranja prav-
nih nauka i na sajtu fakul-
teta https://www.ucg.ac.me/

pf, kao i putem Informato-
ra Univerziteta Crne Gore za 
studijsku 2019/2020. godinu”, 
dodao je Dokić.

On je naveo da je na tom 
fakultetu uvijek velika kon-
kurencija na upisu i da je 
studijske 2019/20. godine 
upisano ukupno 260 stude-
nata na studijski program 
Pravne nauke, od toga 240 
u Podgorici i 20 u Bijelom 
Polju.

“Svih 240 studenata u 
Podgorici upisani su već u 
prvom upisnom roku, dok 
je interesovanje u Bijelom 
Polju bilo slabo, tako da je 
20 studenata upisano tek u 
drugom upisnom roku”, ka-
zao je Dokić. R.D.

Restoran “Radovče” u Pod-
gorici, koji je u vlasništvu 
Škole za srednje i više struč-
no obrazovanje “Sergije Sta-
nić”, u potpunosti se renovira.

U novi izgled ovog restora-
na uloženo je preko 200.000 
eura, a biće otvoren nared-
nih nedjelja“, poručio je mi-
nistar prosvjete Damir Šeho-
vić, koji je sa direktorom ško-
le Darkom Vukčevićem obi-
šao radove.

On je najavio i kompletnu 
rekonstrukciju škole „Sergi-
je Stanić“ kroz projekat sa 
Evropskom investicionom 
bankom, u šta će biti ulože-
no 800.000 eura.

Rekonstrukcija restorana 
„Radovče“ je podrazumije-
vala cjelokupno renoviranje 
restorana, kuhinje, prostora 
ispred i iza restorana, kao i 
nabavku i ugradnju opreme 
i namještaja.

„Nekoliko razloga nas je 
motivisalo da krenemo u 
ovaj važan projekat. Prvi, i 
za nas najvažniji, obrazovni, 
jer je samo tokom ove godi-
ne oko 100 učenika obavlja-
lo praksu u ovom prostoru, 
a ako uzmemo u obzir da re-

storan radi već nekoliko de-
cenija, onda možemo da za-
ključimo da je nekoliko hilja-
da učenika upravo ovdje, po 
prvi put, imalo priliku da se 
susretne sa realnim radnim 
okruženjem i spozna poziv za 
koji se obrazuje. Drugi razlog 
je privredni, jer ovo je objekat 
koji upošljava oko 20 osoba. I 
treći razlog je kultni, jer „Ra-
dovče“ predstavlja jedno od 
omiljenih sastajališta Podgo-
ričana i ima posebno mjesto 
u glavnom gradu“, poručio je 
Šehović.

On je podsjetio da je nedav-
no rekonstruisana i pekara sa 
poslastičarnicom koja tako-
đe funkcioniše u okviru re-

storana, u šta je uloženo oko 
35.000 eura.

Šehović je pohvalio odgo-
voran i predan rad uprave 
škole, te najavio kompletnu 
rekonstrukciju škole „Ser-
gije Stanić“ kroz projekat sa 
Evropskom investicionom 
bankom, u šta će biti ulože-
no 800. 000 eura.

Kako je rekao, na ovaj na-
čin država pokazuje da pru-
ža punu podršku srednjim 
stručnim školama.

Direktor Vukčević rekao je 
da restoran „Radovče“ ima vi-
šestruki značaj za školu.

„Pored toga što je bio ško-
la, ali i druga kuća učenicima 
koji su danas poznati ugosti-
telji i rade širom Crne Gore i 
Evrope, ovo je i mjesto gdje se 
decenijama pije prva jutarnja 
kafa, saznaju najnovije vije-
sti, omiljeno mjesto Podgo-
ričana“, poručio je Vukčević.

On se osvrnuo i na uspješ-
ne projekte škole, poput 
„Šampionske užine“ koja se 
realizuje od prošle školske go-
dine, a podrazumijeva proi-
zvodnju i distribuciju zdrave 
užine za osnovce na teritoriji 
glavnog grada“.

Vukčević je najavio da će se 
od sljedeće školske godine dio 
kabinetske nastave izmjestiti 
upravo u restoran „Radovče“.

„Učenici, koji se obrazuju 
za ugostiteljska zanimanja, 
moći će da stiču vještine u 
realnim uslovima, na savre-
meni način, zajedno sa na-
stavnicima praktične nasta-
ve, a to nam omogućavaju i 
novi modularizovani obra-
zovni programi“, naglasio je 
Vukčević.      R.D.

Pravni fakultet otvoren 
za pitanja maturanata
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Šehović u posjeti restoranu “Radovče” 
koji je u posljednjoj fazi renoviranja

HILJADA EURA ULOŽENO JE U RE-
KONSTRUKCIJU PEKARE SA POSLA-
STIČARNICOM KOJA TAKOĐE FUNK-
CIONIŠE U OKVIRU RESTORANA
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